
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

Ridskola i Källtorp 
Enkel fråga till fritidsnämndens ordförande 

Kommunen arrenderade mark i Källtorp för att bygga en ridskola, men den byggdes aldrig.  

Har man nu startat en ny utredning? 

Ella Tegsten (S) 

 


